
 

Општина Свилајнац 

Састанку са тимом  потпредседника Владе у име општине Свилајнац присуствовали су: 

Предраг Милановић, председник општине 

Оливера Станојевић, начелник Општинске управе 

Славица Милијановић, начелник Одељења за буџет и финансије 

Горан Кокотовић, Panasonic Lighting Devices Serbia d.o.o.‐ General Manager 

Представници  општине  Свилајнац  указали  су  на  проблем  инвеститора  Панасоник  са  градским 

грађевинским земљиштем. У плану је инвестиција, којом би се извршила и реконструкција, као и 

доградња постојеће фабрике. 

Следећа  важна  тема  за  општину  била  је  завршетак  изградње  објекта  производне  хале  у  зони 

привређивања  „Велико  Поље“.  У  погледу  реализације  овог  пројекта,  општина  је  успоставила 

дијалог са министарством привреде. 

Челници  општине  су  указали  и  на  потребу  запошљавања  тридесет  нових  радника  у 

Природњачком  центру.  По  Закону  о  максималном  броју  запослених  у  јединицама  локалне 

самоуправе,  општина  је  по  извршеној  рационализацији  смањила  број  запослених  на  законски 

максимум.  Са  тим  у  вези,  представници  општине  су  успоставили  дијалог  са  министарством 

државне управе и локалне самоуправе, као релевантној институцији. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


